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NOTULEN EXTRA ALGEMENE LEDENVERGADERING D.D. 14-12-2020 

in het Sociaal Cultureel  Centrum De Mattelier 

 

 

  

AANWEZIG: Algemeen Bestuur 5 personen (Dennis Pasman verhinderd) en 6 aangemelde leden.  

Afmeldingen ontvangen van 3 leden.  

 

 

1. Opening: 

Hans Scheinck opent deze Extra Algemene Ledenvergadering om de aangehouden 

agendapunten van de reguliere ledenvergadering van 5 oktober 2020 te bespreken. Hij heet de 

aanwezige 6 leden van harte welkom en meldt dat er 3 afmeldingen zijn ontvangen. Deze extra 

ledenvergadering wordt gehouden bij De Mattelier en uiteraard binnen de geldende Corona 

regels omdat ons sportcafé gesloten is. Eenieder heeft de agenda en de bijbehorende stukken 

digitaal ontvangen. Hierover zijn geen op- of aanmerkingen.  

 

2. Algemeen Jaarverslag seizoen 2019 – 2020: 

Tonnie Zieverink (secretaris) heeft een uitgebreid Algemeen Jaarverslag geschreven over het 

seizoen 2019-2020. De hoofditems van dit verslag vormen de fusie met Grolse Boys, COVID-

19 en de promotie van Grol 1. Dit verslag geeft een heel goed beeld van alle ontwikkelingen en 

gebeurtenissen in het afgelopen seizoen. Het verslag was sinds 6 oktober in te zien op de 

website. Er zijn geen op- en aanmerkingen, waarop het jaarverslag wordt goedgekeurd en 

vastgesteld onder dankzegging aan de samensteller.  

 

3. Huishoudelijk reglement: 

Toelichting: Het huidige Huishoudelijk Reglement is van 2013. Het reglement is aangepast op 

basis van de nieuwe statuten. De nieuwe statuten zijn opgesteld voor de nieuwe vereniging, na 

de fusie tussen Grol en Grolse Boys. De ledenvergadering dient het nieuwe Huishoudelijk 

Reglement vast te stellen. De kleine wijzigingen in het huishoudelijke reglement werden 

uitgebreid toegelicht, en vervolgens goedgekeurd. De wijzigingen betreffen o.a. het kleding-

beheer en de gewijzigde bestuursvorm. Het vernieuwde huishoudelijke reglement wordt op de 

website geplaatst. 

 

4. Begroting seizoen 2020-2021: 

Het is elk jaar weer een enorme opgave om de begroting sluitend te krijgen. Tom Hoffman 

presenteert de begroting op hoofdlijnen. De penningmeester komt uit op een klein ‘plusje’ van 

€784,00. De € 320.000,00 fusiegelden zitten hier niet in. Evenmin de geplande investeringen. D 

kleding is wel meegenomen. De nieuwe kledinglijn wordt ingeschat op € 45.000,00 De 

contributie valt hoger uit vanwege de fusie met Grolse Boys (+ ca. € 10.000,00), evenals de 

kledingsponsoring. De gelden van de BCG, die jaarlijks naar de Grol gingen zijn in deze 

begroting volledig buiten beschouwing gelaten. Zij wensen dat geld aan te wenden voor de 

aanschaf van trainingspakken of hoody’s voor alle jeugdleden in het voorjaar van 2021. Bij de 

accommodatiekosten zien we een stijging van ca. € 10.000,00. Met name zit ‘m dat in de 

energiekosten. Het project verduurzaming accommodatie is derhalve van harte welkom.  
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Positief om te vermelden is dat de contributies en de sponsorbijdragen tot nu toe goed worden 

voldaan. En dat er op het gebied van sponsoring, ondanks de Corona, veel nieuwe contracten 

zijn afgesloten. Verder kon Floris Geessinck namens de SEAG aangeven dat met veel 

inspanning, maar met succes, een zeer groot bedrag aan betaalde BTW terug ontvangen is. 

Deze begroting voor het nieuwe seizoen heeft op de website gestaan ter inzage. De begroting 

voor het seizoen 2021-2022 wordt goedgekeurd en vastgelegd.   

 

5. Contributiebeleid: 

Toelichting: Na het fusiebesluit zijn de contributies van Grol en Grolse Boys definitief 

vergeleken. Dit leidt conform het fusievoorstel tot een ingroei in de contributie van Grol door de 

Grolse Boys-leden. In drie jaar moeten nu de volgende verschillen per kwartaal worden 

ingelopen: spelend lid 18 jaar en ouder (€ 3,10), spelend lid 35+/45+  (€ 5,50) en ondersteunend 

lid (€ 7,-).  Dat zijn in die drie jaar kleine extra bedragen per kwartaal. De contributie bij de 

leden van de Grol is bevroren per 1 juli 2020 om die ingroei in drie jaar mogelijk te maken 

(door geen indexatie en geen extra verhoging). Voor de derving van die contributie-inkomsten 

door die bevriezing is in het fusievoorstel Grol-Grolse Boys  € 25.000,- gereserveerd.  

 

Na een goede discussie hierover is het uiteindelijke voorstel om de indexatie toch niet toe te 

passen op de contributie op 1 juli 2021. Dit is afwijkend van de fusie-afspraken. In overleg met 

de vergadering is uiteindelijk besloten om de indexatie met minimaal 1 jaar uit te stellen. Dit om 

de leden enigszins financieel tegemoet te komen in deze coronatijd. 

 

6. Fusiebudget en -begroting:  

De penningmeester verzorgt wederom een uitge,breide en vakkundige toelichting op de 

fusiebegroting. Het totaalbedrag blijft € 320.000,00. De afzonderlijke bedragen zijn enigszins 

aangepast. Zo is het begrote bedrag voor de pannakooi in overleg met de projectgroep en het 

Voetbalbestuur van € 10.000,00 verhoogd naar € 80.000,00, met als doel een extra half 

kunstgrasveld aan te kunnen leggen in plaats van een pannakooi. Daardoor kan er vaker en meer 

getraind worden, zeker als de natuurgrasvelden niet te gebruiken zijn. Of dit haalbaar is zal nog 

moeten blijken. Het is daarmee een voorlopig onderzoek. Een aantal andere bedragen is 

daardoor naar beneden bijgesteld. Van de €100.000,00 begroot voor verduurzaming is inmiddels 

een deel uitgegeven aan nieuwe LED verlichting voor binnen en buiten. Dit zal tot een 

besparing van 5.000 euro aan energiekosten gaan leiden, en na 10 jaar gaat de vereniging er aan 

verdienen. De fusiebegroting wordt goedgekeurd. Mochten er grote wijzigingen komen, dan zal 

het Algemeen Bestuur de leden weer informeren. 

 

7. Mededelingen: 

De voorzitter kan melden dat het verkoopcontract van het Wilgenpark getekend is en op 23 

december 2020 tot uitvoering komt. Een extra optie in dit contract met de Gemeente boven op 

de € 170.000,00 is dat indien er de komende 10 jaar grond van het Wilgenpark als bouwgrond 

voor huizen gaat worden gebruikt, de Grol hier € 25,00 per vierkante meter woningbouw voor 

gaat ontvangen. Het grootste deel van het terrein zal waarschijnlijk omgevormd gaan worden tot 

een publiekelijk toegankelijk natuurgebied, in samenwerking met het Waterschap. 

Daarnaast werd medegedeeld dat de extra bijeenkomst op 5 oktober 2020 om de jubilarissen van 

50 jaar lidmaatschap te huldigen dit jaar een groot succes was. Dit jaar ingegeven door de 

coronabeperkingen. Vanwege het succes is het bestuur voornemens om dit in 2021 ook los te 

koppelen van de Ledenvergadering en hiervoor een aparte bijeenkomst te organiseren. We 

hebben dan een eerste 75 jarig jubilaris en de eerste vrouw die 50 jaar lid is. (Noot: donderdag 4 

november 2021).  

15. Sluiting: 

Hans Scheinck sluit de vergadering en bedankt eenieder voor de komst en de inbreng. De 

aanwezige leden danken het bestuur voor een uitstekende en plezierige vergadering. 


